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Sophia in 't Veld, Renate Weber, Sonia Alfano, Alexander Alvaro, Baroness Sarah Ludford, 

Gianni Vattimo, Cecilia Wikström, Ramon Tremosa i Balcells, Marielle de Sarnez 
fraktsiooni ALDE nimel 

Teema: ELi ja Ameerika Ühendriikide vahelise terroristide rahastamise jälgimisprogrammi 
kokkuleppe rakendamine 

Europoli ühine järelevalveasutus teeb avalduses oma aruande kohta, milles käsitletakse teist kontrolli 
selle üle, kuidas Europol täidab terroristide rahastamise jälgimisprogrammi (TFTP) kokkuleppest 
tulenevaid ülesandeid ja järelevalveasutuse läinudaastase kontrolli põhjal tehtud soovitusi, järelduse, 
et ei ole võimalik kinnitada, et ELi ja Ameerika Ühendriikide vahelise kokkuleppe artiklit 4 
rakendatakse. Järelevalveasutus märgib, et ilmselt puuduvad nii ajalised kui geograafilisi piirangud. 
Teiste sõnadega öeldes – kõik andmed edastatakse. Kas komisjon on nõus, et see on väga 
murettekitav järeldus? 

Kas komisjon nõustub, et kui järelevalveasutuse tähelepanek on täpne, siis on rakendamisel jäetud 
täitmata üks kokkuleppe peamisi eesmärke – teha lõpp andmete suuremahulisele edastamisele? 

Kas komisjon on seisukohal, et ELi ja Ameerika Ühendriikide vahelise kokkuleppe rakendamisel tuleb 
igati järgida läbipaistvuse ELi standardeid? Kas komisjon võiks selgitada, mis põhjusel ei võimaldata 
juurdepääsu järelevalveasutuse täielikule aruandele, kuigi järelevalveasutus ei ole vastu selle 
avaldamisele? 

Kas komisjon on tuttav senise kohtupraktikaga, nimelt kohtuasjaga In 't Veld versus nõukogu 
(T-529/09), milles märgitakse, et rahvusvahelisi suhteid puudutavate dokumentide suhtes ei kehti 
automaatne ja üldine erand läbipaistvuse eeskirjast? Kas komisjon tunnistab, et juurdepääsuta 
asjakohasele teabele ei ole usaldusväärne demokraatlik järelevalve võimalik? 

Kas komisjon on nõus, et kaalul on kodanike põhiõigused ja seetõttu on neil õigus teada, kas ELi ja 
Ameerika Ühendriikide vahelist kokkulepet rakendatakse täielikult ja õigesti? 

Kas komisjon võib väita, et andmeid kasutatakse tõepoolest selliselt, nagu on osutatud kokkuleppe 
artiklis 5? Kas komisjon oli Ameerika Ühendriikidega sõlmitud kokkuleppe läbirääkimiste ajal teadlik 
andmete hankimise ja sotsiaalvõrgustike analüüsi vahest? Kui ei olnud, siis miks, ja kui oli, siis miks ta 
ei teavitanud sellest Euroopa Parlamenti ja nõukogu? 

Kas komisjon võib selgitada, millal ta kavatseb luua süsteemi andmetest väljavõtete tegemiseks 
Euroopa pinnal, mis oli oluline tingimus Euroopa Parlamendilt nõusoleku saamiseks?  
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